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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

  

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 02. marca 2022 o 16,30 h vo veľkej 

zasadačke obecného úradu 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Ľubica Chlebová 

Poslanci: Mgr. Vladimír Švec,  Jozef Flajs, Tibor Trepáč, Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc 

Zamestnanci obce: Danuša Beláková – hlavná kontrolórka, Bc. Gabriela Pelcerová - 

zapisovateľka 

Overovatelia zápisnice: Jozef Flajs, Tibor Trepáč 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ vo Vavrišove 

za rok 2021 

6. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti v obci Vavrišovo za rok 2021 

7. VZN č. 1/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku, mzdy a správu MŠ a školských 

zariadení vo Vavrišove 

8. Rozpočtové opatrenie 1/2022 – na schválenie   

9. Informácia o žiadostiach na odkúpenie časti pozemku parcela č.  KN- C 2262/15 

a spoluvlastníckeho podielu  pozemku parcela č.KN - C 660 

10. Schválenie zmluvných podmienok prevodu vlastníctva majetku obce - parcela č. KN-

C 332/3 o výmere 38 m
2
 pre UPS vo Vavrišove 

11. Schválenie zmluvných podmienok k nájmu majetku vo vlastníctve obce - parcela č. 

KN-C 2229/30 o výmere 50 m
2 

pre UPS vo Vavrišove 

12. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 
 

V úvode prítomných privítala pani starostka. Skonštatovala, že rokovanie OZ sa uskutočňuje 

podľa pozvánky č. 154/2022 s programom uvedeným v pozvánke. Obecné zastupiteľstvo  je 

uznášania schopné. Zo zasadnutia OZ sa ospravedlnila p. Ing. Eva Trnková z rodinných 

dôvodov. Na začiatku zasadnutia chýbal p. Ing. Ferianc. 

Starostka prečítala program uvedený na pozvánke.  

K bodu 1 až 4.  

Poslanci volili návrhovú komisiu v zložení – Mgr. Vladimír Švec, Marek Lesák, Jozef Flajs 

 

Uznesenie č. 16/2022  

Počet poslancov: 4 

Počet hlasujúcich poslancov: 4 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč,  Mgr. Vladimír 

Švec  

Za: 4 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč,  Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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Za overovateľov zápisnice boli určení: Jozef Flajs, Tibor Trepáč 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela Pelcerová  

 

Uznesenie č. 17/2022 

Počet poslancov: 4 

Počet hlasujúcich poslancov: 4 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč,  Mgr. Vladimír 

Švec  

Za: 4 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč,  Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Schvaľovanie programu.  

K programu uvedenému na pozvánke a prečítanému starostkou obce, nemali poslanci 

doplňujúce pripomienky. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ vo Vavrišove 

za rok 2021 

6. Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti v obci Vavrišovo za rok 2021 

7. VZN č. 1/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku, mzdy a správu MŠ a školských 

zariadení vo Vavrišove 

8. Rozpočtové opatrenie 1/2022 – na schválenie   

9. Informácia o žiadostiach na odkúpenie časti pozemku parcela č.  KN- C 2262/15 

a spoluvlastníckeho podielu  pozemku parcela č.KN - C 660 

10. Schválenie zmluvných podmienok prevodu vlastníctva majetku obce - parcela č. KN-

C 332/3 o výmere 38 m
2
 pre UPS vo Vavrišove 

11. Schválenie zmluvných podmienok k nájmu majetku vo vlastíctve obce - parcela č. 

KN-C 2229/30 o výmere 50 m
2 

pre UPS vo Vavrišove 

12. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

 

Program bol poslancami obecného zastupiteľstva schválený jednomyseľne. 

 

Uznesenie č. 18/2022  

Počet poslancov: 4 

Počet hlasujúcich poslancov: 4 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč,  Mgr. Vladimír 

Švec  

Za: 4 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč,  Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

O 17:08 prišiel na zasadnutie p. Ing. Marek Ferianc. 

 

Kontrola plnenia uznesení – oboznámila p. starostka. Uznesenia č. 01 – 15/2022 boli splnené.  

 

Uznesenie č. 19/2022 

Počet poslancov: 5 
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Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč,  Mgr. Vladimír 

Švec , Ing. Marek Ferianc 

Za: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Marek Ferianc  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 5  (Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ vo 

Vavrišove za rok 2021) 

Správa hlavnej kontrolórky bola súčasťou materiálu zasielaného pred zasadnutím poslancom. 

Hlavná kontrolórka skonštatovala, že pripomienky zo strany poslancov k Správe neobdržala. 

Touto kontrolou vykonáva vecnú a formálnu kontrolu prijatých uznesení. Skonštatovala, že 

v roku 2021 bolo zvolaných 8 zasadnutí obecného zastupiteľstva, jednotlivé zasadnutia neboli 

viac ako 3 mesiace od seba. Následne ešte v stručnosti zhrnula obsah Správy. Poslanci zobrali 

Správu na vedomie. 

 

Uznesenie č. 20/2022 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, 

Mgr. Vladimír Švec  

Za: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 6 (Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti v obci Vavrišovo za rok 2021) 

 

Poslanci nezaslali hlavnej kontrolórke pripomienky k tejto Správe. Hlavná kontrolórka 

skonštatovala, že je zákonnou povinnosťou hlavnej kontrolórky predložiť Správu o kontrolnej 

činnosti v termíne do konca februára nasledujúceho roku. Predložením tejto Správy bola 

zákonná povinnosť splnená. V Správe konštatuje, že sa nestretla s problémom predkladania 

podkladov k jednotlivým kontrolám zo strany pracovníkov obecného úradu. Reagoval p. 

Trepáč – z dôvodu, že v Správe sú pri jednotlivých kontrolách uvedené nedostatky, či je zo 

strany poslancov potrebné prijať uznesenia k zisteným nedostatkom. Hlavná kontrolórka 

uviedla, že tieto nedostatky boli  riešené operatívne, hneď po ukončení kontroly. 

 

Uznesenie č. 21/2022 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, 

Mgr. Vladimír Švec  

Za: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 7 (VZN č. 1/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku, mzdy a správu MŠ 

a školských zariadení vo Vavrišove) 

 

Návrh VZN č. 1/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku, mzdy a správu MŠ a školských 

zariadení vo Vavrišove dostali poslanci  e-mailom. K návrhu neboli zaslané v termíne na to 
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určenom pripomienky. Poslanci prijali VZN č. 1/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku, 

mzdy a správu MŠ a školských zariadení vo Vavrišove.  

 

Pri prijímaní VZN č. 1/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku, mzdy a správu MŠ 

a školských zariadení vo Vavrišove bola dodržaná podmienka hlasovania 3/5 väčšiny 

prítomných poslancov.  

 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, 

Mgr. Vladimír Švec  

Za: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu č. 8  (Rozpočtové opatrenie 1/2022) 

 

Rozpočtové opatrenie bolo zaslané poslancom v dokumentoch pred konaním zastupiteľstva. 

Jedná sa o použitie rezervného fondu obce a o použitie prostriedkov fondu opráv minulých 

období z bytového domu č. 312. P. Švec požiadal o bližšie vysvetlenie použitia rezervného 

fondu uvedeného v rozpočtovom opatrení. Odpoveď bola, že sa jedná o použitie na stavebné 

úpravy kultúrneho domu a domu smútku. Poslanci schválili rozpočtové opatrenie č. 1/2022.  

 

Uznesenie č. 22/2022 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, 

Mgr. Vladimír Švec  

Za: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 9 (Informácia o žiadostiach na odkúpenie časti pozemku parcela č. KN-C 2262/15 

a spoluvlastníckeho podielu pozemku parcela č. KN-C 660)  

 

a) O žiadosti o odkúpenie časti pozemku parcela č. KN-C 2262/15 informovala p. 

starostka. Vysvetlila poslancom situácia v rozostavení objektov na tejto parcele. 

Poslanci sa dohodli o odčlenení časti pozemku pre p. Kmeťa. Do doby vyhotovenia 

geometrického plánu a odčlenenia pozemku ostane časť pozemku vo vlastníctve obce. 

  

b) Obci bola doručená žiadosť o odkúpenie spoluvlastníckeho podielu pozemku parcela 

č. KN-C 660. Obec je vlastníkom podielu v 1/3 z výmery pozemku. Žiadateľ odkúpil 

budovu ktorá je v spoločnej uličke a požiadal o odkúpenie spoluvlastníckeho podielu 

ktorý je v súčasnosti vo vlastníctve obce. Nakoľko sa jedná o pozemok tvoriaci 

spoločnú uličku pri nehnuteľnostiach a pre obec je tento pozemok nevyužiteľný, 

poslanci súhlasili s riešením ponúknuť každému spoluvlastníkovi tohto pozemku na 

odkúpenie podiel v 1/6. Cena na predaj bola poslancami určená vo výške 10,00 

Eur/m². 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali žiadosti na vedomie.  

 

Uznesenie č. 23/2022  
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Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, 

Mgr. Vladimír Švec  

Za: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva prijali uznesenie o prebytočnosti a neupotrebiteľnosti 

majetku 

 

Uznesenie č. 24/2022  

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, 

Mgr. Vladimír Švec  

Za: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili spôsob prevodu majetku obce 

 

Uznesenie č. 25/2022  

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, 

Mgr. Vladimír Švec  

Za: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 10 (Schválenie zmluvných podmienok prevodu vlastníctva majetku obce – parcela č. 

KN-C 332/3 o výmere 38 m² pre UPS vo Vavrišove )  

Zámer na prevod vlastníctva majetku obce bol schválený na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva za účelom realizácie drobnej stavby. Hlavná kontrolórka upozornila poslancov, 

že najskôr musí byť schválený prevod majetku vo vlastníctve obce a až následne zmluvné 

podmienky. Zároveň pripomenula na novú povinnosť obce zverejňovať zmluvy aj 

v Centrálnom registri zmlúv od 01.04.2022. 

 

Uznesenie č. 26/2022  

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, 

Mgr. Vladimír Švec  

Za: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 11 (Schválenie zmluvných podmienok k nájmu majetku vo vlastníctve obce – parcela 

č. KN-C 2229/30 o výmere 50 m² pre UPS vo Vavrišove) 

O zámere nájmu majetku vo vlastníctve rokovali poslanci na minulom zasadnutí. Poslanci 

schválili prenájom majetku vo vlastníctve obce a následne aj zmluvné podmienky. 

 

Uznesenie č. 27/2022  
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Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, 

Mgr. Vladimír Švec  

Za: 5 – Marek Lesák, Jozef Flajs,  Tibor Trepáč, Marek Ferianc, Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 12 (Interpelácie poslancov, rôzne a záver)  

Starostka informovala poslancov, že na výrub drevín, ktoré boli vypílené na cintoríne má obec 

právoplatné Rozhodnutie vydané Obcou Liptovský Peter. 

p. Švec – sa informoval, či už opäť obec začne každý mesiac zbierať komodity patriace do 

separovaného odpadu. Reagovala p. starostka – ešte je tam stále sneh, ale už koncom tohto 

mesiaca obec plánuje zber nebezpečného odpadu a papiera. 

Starostka  

– informovala o pomoci obce pri vytváraní miest pre utečencov z Ukrajiny v Dolnom 

kempe. 

– p. Barborjak a p. Majerík  požiadali o opravu cesty, po zime je veľa výtlkov 

– má informáciu, že bude vyhlásená výzva na miestne komunikácie, zapojením sa do 

výzvy by obec mohla získať prostriedky na výstavbu komunikácie, nakoľko obec má 

právoplatné stavebné povolenie. 

– Informovala ešte o tom, že vetva kanalizácie od Urbárneho domu ulicou Pod Čelec 

vedie aj cez pozemky súkromných vlastníkov, na ktoré je potrebné uzatvoriť zmluvy 

o vecnom bremene  

– Upozornila na percento separácie – aktuálne je 60,14 %, za čo je zverejnené aj 

poďakovanie občanom na stránke obce 

– Informovala aj o novej čiernej skládke – v lokalite Kaleník 

 

p. Lesák informoval sa ohľadom 120 l plastových nádob na plasty, ktoré nám doviezli 

z Verejnoprospešných  

 služieb Liptovský Mikuláš. Spoločnosť si ich odviezla späť. 

 

p. Švec informoval sa, čo nám zdvihlo percento separácie. Odpovedala p. starostka - zmenil 

sa systém  

vykazovania odovzdania komodít do zberných surovín, je to adresnejšie pre jednotlivé 

obce, v ktorých majú občania trvalý pobyt. Doteraz tieto množstvá boli pripísané 

obciam, v ktorých sídlili  prevádzky zberných surovín. Zároveň máme štatisticky 

vykázané množstvá prevzatého zeleného odpadu na kompostovisku. 

 

Zasadnutie ukončené o 18:13 hod.  

Vo Vavrišove 02.03.2022 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 


